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Interpelacja w sprawie wymiany latarni nr 18 przy ul. Bernardyńskiej. 
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W roku obe&nym spółka PGE wymiertiła wszystkie stare latarnie betonowe przy ul. 
Bernardyńskiej na nowe, Pozostawiono jednak przy tym jeden stary slup - latarnię nr 18 znajdującą 
siG obok bramy wjazdowej na teren ZSE im. Vetterów, Tak się je<lnak składa, że slup ten sąsiaduje z 
absolumie wyjątkowym w skali Lublina, a szczególnie centrum miasta pomnikiem prz.yrody -
stanowią go dwa wiekowe szakłaki pospolite, Gatunek ten najczęści.ej przybiera postać krzewu, a 
nie drzew i to do tego tak starych jak w tym wypadku, Warto podkreślić, że drzewa te zostały 
uznane za pomnik przyrody już w 1979 r, 

Przy tak cennym przyrodniczo drzewostanie, w ścisłym centrum miasta szpeci obecnie 
latarnia ze starego, zmurszałego betonu, z całkowicie skorodowanym wysięgnikiem. 

Mając na uwadze 1vyjątkowe i szczególnie istotne m, in. dla części turystów otoczenie 
przedmiotowej latarni proszę, ahy miasto zwróciło się do PGE z wnioskiem i prośbą o wymianę na 
nowy również słupa nr 18 przy ul. Bernardyńskiej, 

Warto podkreślić ponadto, że pozwoli to na kompleksowe sfinalizowanie prac w tym 
zakresie w omav't'ianym rejonie miasta. 

W odpowiedzi na moje pismo proszę o informację czy PGE przychyliło się do wniosku ze 
strony miasta i zrealizuje w najbliższym czasie wymianę tej latarni na nową. 


